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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2024; január 23. (kedd) napján 14 órakor a Polgármesteri Hivatal Dísztermében 
megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
Faragó Zsolt elnökhelyettes- 
Móra Viktória bizottsági tag- 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag- 
 

Távolmaradását jelezte:  Mácsik Henrietta külső bizottsági tag- 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Majnay Gábor osztályvezető- 
!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens; 

Kovács Klaudia adminisztrátor- 
 

Meghívott:    Bay !ttila ügyvezető igazgató- 
 

Egyéb megjelentek:   Szabó Noémi- 
     Bálint Réka/ 
 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 14 
órakor megnyitja. 

 

!z elnök felteszi szavazásra a naprendi pontokat, amit a bizottság 4 igen  szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslatétel a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft; létesítményeinek használatával 
kapcsolatban  

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

2. napirendi pont: 

Egyebek  
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1. napirendi pont: 

Javaslatétel a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft; létesítményeinek használatával 
kapcsolatban  

(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Bizonyára mindenki emlékszik rá, hogy széleskörű meghívás alapján 15 
fő jelenlétében tárgyaltuk a sportcsarnok - ami a Sportközpont Nonprofit Kft/ kezelésében van 
- problémáit és ügyeit/ Tisztelettel köszöntöm Bay !ttila urat és természetesen a 2 hölgyet is, 

aki megtisztelték jelenlétükkel a mai ülésünket/ Nyilvános ülésről van szó, !ttila az elmúlt 
üléshez képest van-e valami olyan változás, amit most a szóbeli megbeszélés elején el 
szeretnél mondani a bizottságnak/ 
 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Köszönöm szépen! Tisztelt bizottság! Apróságok történtek 
egyelőre, próbáltuk ugye ott a fűtést egy kicsit javítani, továbbmentünk a beázásnak a 
dolgaiba, ott született egy újabb árajánlat és ha minden igaz, akkor napokon belül elkezdődik 
egy munka, ugye amit jeleztem is, hogy ott a tetőn, a lapostetőn lévő szellőzőknek a lezárása 
indokolt, illetve a szigetelésnek némi javítása, tehát ezek, amik jelen pillanatban beleférnek a 
büdzsébe és amiket meg tudunk oldani/ Időközben kilátásba került 2 pályázat is, és erre 
próbálunk rákészülni, az egyiket már január 31-én be kéne adni, ami a csarnok felújítására 
vonatkozik, az egyik egy energiahatékonysági pályázat, amiről már korábban is volt szó, a 
másik pedig a Kézilabda Szövetség által kiírt csarnok felújítási pályázat, amire készülünk, 
remélhetően holnap a tervezőkkel már tudunk egyeztetni, hogy azt a koncepciótervet 
összerakjuk, ami szükséges ezeknek a benyújtásához/ ! felmérése megtörtént a dolognak, 
illetve már a 24-es költségvetés anyagába is beterveztük ezeket a dolgokat, annak 
reményében, hogy sikerül is majd ezt összehozni. Arról már beszéltünk korábban, hogy az, ami 
belefér ezekbe a pályázatokba, az egy olyan 300/000/000 forintnyi beruházás, ez gyakorlatilag 
lefedné a tetőcserét, hőszigetelést, az üvegkopolit falak váltását, illetve a nyílászáróknak a 
cseréjét és a világítás korszerűsítését is, tehát körülbelül ez a program, amit szeretnénk 
végrehajtani, illetve amire pályázunk, aztán reméljük, hogy sikerül ezeket a pályázatokat végig 
vinni. Nagyjából most itt tartunk, január 31-én be kell nyújtani az MKSZ-s pályázatot, amit jövő 
héten megpróbálunk benyújtani és reméljük, hogy valami történik is majd ebben a dologban. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Szeretném megkérdezni igazgató úrtól, mivel ez a 
Kézilabda Szövetség TAO pénzéből menne, hogy ennek az elszámolása milyen formában fog 
történni? Illetve a TAO-nál vannak különböző kötelezettségek és ez egy közintézmény, van 
ilyen, egyébként tudok róla, nemrégen újítottak fel hasonlót Kézilabda Szövetség pályázattal, 
hogy érinti ez a többi sportklubot vagy a magát az intézményt, főleg az elszámolás miatt 
érdekelne engem/ 
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Bay !ttila ügyvezető igazgató: Köszönöm, gyakorlatilag ez nem a mi TAO-nk lenne, hanem ez 

a Kézilabda Szövetség által TAO-ból igényelt pénz, ez egy 2 milliárdos keretösszeg, aminek 
vannak bizonyos feltételei, közös pályázat lenne mindenképpen, úgy, hogy a Kézilabda 
Egyesület és a sportközpont együttesen pályázná ezt az összeget, nyilvánvalóan valamennyi 
önerő kell ehhez, 30%-os önerő, így van, ennek a fedezetében is gondolkodtunk, egyrészt a 
24-es költségvetésben, tehát a sportközpont költségvetésében, jó része meglenne a 
fedezetnek, a másik része, hogy működik ez az EKR rendszer, amiben az energia megtakarítást 
el lehet adni, el lehet adni a nagy cégeknek, mint például a MOL-nak. Ebből lehetne egy másik 
részt biztosítani. Körülbelül ezt így gondoltuk, így állna fel ez az egész történet/ Külön kitételek 
vannak benne, hogy amennyiben ez megvalósul, akkor a kézilabdának milyen előnyöket kell 
élveznie/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Valóban a TAO-nál ez van, hogy akkor a beruházást végző 
Egyesületnek különböző, a pályázat szerinti előnyöket kell biztosítani, hogy ez miben és hogy 
érinti a többi sportot, ez lett volna egyébként a kérdésem/ 
 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Nem gondolom, hogy a többi egyesületet ez érinti, 
gyakorlatilag az önköltségszámítás az most is úgy készült, hogy mindenki a saját részét, a saját 
helyiség, saját maga által használt helyiség utáni óradíjat kell, hogy fizesse, ez nem jelenti azt, 
hogy másnak növekedni fognak, itt azt jelenti, hogy ha ez a beruházás megvalósul, akkor a 
Fekete Gólyáknak 10 évig kedvezményes használatot biztosít/  
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, azt kérném, hogy várjuk meg, amíg a kérdés elhangzott, 
illetve a felelet elhangzik és aztán próbáljunk jelentkezéses alapon szólni/ Menjünk a múltkori 
OKSI ülés anyagán végig és kérem a véleményeket jelezzétek és mondjátok. Ugye ott hallottuk, 

hogy energiahatékonysági pályázatból lehetőségünk van 252/000/000 forint megpályázására 
és ebből a tetőcserére 204/000/000 forint kell majd a mostani számítások szerint, ez hangzott 

el/ !z ablakok szigetelése szintén kiszámolandó tétel, jelenlegi áron egy darab ablak 131/000 
forintba kerül csere esetén és ebben nincs benne az alpin technológia/ 
 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Csak egy kis pontosítás, ez a felújítása a most lévő ablakoknak, 
nem a cseréje, a 204 millióba egyébként be van tervezve az, hogy tetősíkba kerülő ablakokkal 
lenne átalakítva, tehát abba benne vannak az ablakok/ 
 

Murvai Árpád elnök: ! rettenetes problémát okozó beázás az egy mostani számítás szerint 20 
milliós nagyságrend lenne, mint elhárítási tevékenység ennek a rendbehozása, elhangzott az 
is, hogy ha emlékeztek rá, én kiírtam a jegyzőkönyvből, hogy 9 és fél millió forint szükséges 

kisebb karbantartások és viszonylag gyorsan és hamar elvégzendő aktuális javítások 
elvégzésére, ennél nagyobb tétel, ha emlékeztek rá, az elavult meghibásodott, kikapcsolt 

fűtőtestek cseréje, az 15 és fél millió forint összeg, ez a meglévő, felszerelt fűtőtestek 30 %-a 

csupán/ Hallottunk egy órai működésre vonatkozó önköltséges alapot is, az azóta nem 
változott tudomásom szerint, egy óra működés nyitástól zárásig 19/900 forint.  
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Bay !ttila ügyvezető igazgató: Csak egy-két apróság, a 9 és fél millió sürgősen elvégzendő, 
abból kivettünk egy tételt, az most 6/600/000 forintra változott, ugyanis a nagy felújításba 
átraktuk azt az öltöző világítást, ami kétmillió valahányszázezer forinttal szerepelt, azzal együtt 
szeretnénk megvalósítani az öltözők világítását, illetve a pálya megvilágítása is cserére 
kerülne/ !z bekerült a nagy programba/ ! 20 milliós tetőfelújítás az úgy igaz, hogy ha teljesen 
felújítjuk, egyelőre úgy tűnik, hogy azért arra nincs feltétlenül szükség, amit most kaptunk 
utolsó ajánlatot, a szellőzőnyílások lefedése, a hegesztések javítása, ez egy 1/800/000 forintos 
tétel lenne, ez az azért egy kicsit olcsóbbnak tűnik és azzal is még el lehet egy darabig evickélni/ 
!z önköltséget a jelenlegi számok alapján még mindig nem látjuk teljesen, mert a könyvelésből 
hiányoznak a számlák az MVM-től, a gázszámlát sem kaptuk meg november-decemberre, 

tehát vannak még hiányosságok, de így is 21/000 forint az óra, egy kicsit emelkedett/ !zért 
mondom csak, hogy a könyvelésből jönnek az adatok és azok lekönyvelésre kerülnek a szerint, 
ez módosul, tehát most ez egy olyan 21/000 forint körüli mérték/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, én kérdezném akkor, amig gondolkodunk esetleges 
hozzászóláson/ Elhangzott az ülésen, hogy elérhető 55%-os hatékonyság/ Ez mit jelent !ttila? 

 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Hát ez gyakorlatilag az energia megtakarítások, itt a villamos, 
a gáz és az energia díjakból ennyit lehetne megtakarítani/ ! gázt, azt nem tudom az idei évre 
megmondani, az előző év magasabb volt az energiaválság miatt, most az árak kicsit 
szolidabbak lettek, de a villamos energia az éves szinten 36-38.000.000 forint körül mozog, a 
gáz, az majd kiderül, ha megérkeznek a számlák, mert ott módosítottunk a szerződésen és 
próbáltunk javítani a feltételeken/ !zt mondom, hogy egy 60-70/000/000 körüli teljes költséget 
jelent, illetve a víz, amit kihagytam/ Ezeken próbálnánk javítani, ebből lehetne egy 50%-ot 

megtakarítani, belátható időn belül visszatérülne a megtakarításból/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, akkor ezek szerint az éves számított önköltség ismét kicsit 
labilis. 

 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Csak egy szó erejéig, a számviteli szabályzat szerint március 
31-e a zárás, a március 31-ig beérkező számlákat kell figyelembe venni, addig még változhat, 
a leglényegesebb tétel egészen biztos, hogy ugye a gázenergia lesz, amit még nem kaptunk 
meg, mondom se novemberre, se decemberre/ !z lesz igazán a nagy szám/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Engedjenek meg egy apró megjegyzést, nem 
beleavatkozva a Fekete Gólyák pályázatába, meg a közös együttműködésbe, én azt szeretném 
kérni, illetve javasolni a bizottságnak, hogy a pályázat megírása előtt, az én elgondolásom, 
legalábbis az én véleményem szerint, célszerű lenne a többi ott lakó egyesülettel leülni 
megbeszélni a feltételeket, hiszen a pályázat a kézilabdára lesz kiírva, az ott lakó 
egyesületeknek vagy kluboknak a versenyszabálya teljesen más lehet, ami műszaki 

tartalommal is bír, célszerű lenne egy ilyen megbeszélés a többi érintett egyesülettel a 
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pályázat beadása előtt, jó lenne elnök úr, ha valaki ott lenne és ezt együtt készítenénk el, vagy 

esetleg véleményezhetnék ezt a pályázatot a későbbi problémák elkerülése miatt/ 
 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Jó, részemről nincs akadálya, igazán a műszaki tartalmat, ami 
esetleg mást érinthet, az csak egy dolog lehet, mert az, hogy az üvegkopolit falakat kicseréljük, 
meg a tetőt lecseréljük, az szabvány, itt egyedül, ami esetleg más lehet, az a Lux, amivel 

bevilágítják, de nem hiszem, hogy ezen különösebben spórolni kéne, én úgy gondolom, de 
egyeztethetünk róla, ha kell persze/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, emlékeztetőül a jelenlévőknek, hogy 23 sportegyesület, 

szervezet, bérlő lett meghívva, ha jól tudom, az előző ülésünkre és 15-en fogadták el a 
meghívást/ Mindezek mellett úgy gondolom, hogy maradjunk azon az ösvényen, amit Feri itt 
most megpróbált kijelölni, szerintem a sportcsarnok ügyvezetője, a jelenleg már állásban lévő 
szakmai felelőse, műszaki gárdája üljön le ezekkel a használó szervezetekkel, egyesületekkel, 
én azt mondom, hogy az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság erre a megbeszélésre felesleges. 

Köszönöm szépen! 
 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Hogy érthető legyen, nem azért toltuk el az MKSZ-es pályázat 
felé, mert én magamnak akarok kedvezni, hanem egyszerűen az energiahatékonysági 
pályázat, ami most alakulóban van, ott 50%-os az önerő, az MKSZ-esnél 30%, és azért ez egy 
jelentős különbség/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Igen, egyébként még annyit, csak segítő szándékkal, 
tudom, hogy jó kapcsolatban vagyunk a dunaújvárosiakkal, most fejezték be a Kézilabda 
Szövetség által kiírt pályázat keretében a teljes tetőszerkezet kicserélését, célszerű lenne velük 
is beszélni, esetleg valami ötletet, tanácsot kérni, hiszen ők most már túl vannak ezen a 
történeten. A másik megjegyzésem az nem arra esett, hogy a kézilabda ki akarja sajátítani, 
hiszen a kosárlabda se tette, amikor a nyílászárók cseréje volt, körbe megcsinálták mindenhol, 
nemcsak az általuk használt területen/ Én nem csak a megvilágításra gondoltam, teljesen más 
a szabály egy nemzetközi mérkőzésen, azt hiszem ezt valamennyien tudjuk, mint egy hazai 
vagy egy kisebb bajnoki mérkőzésen, semmi másért, csak ezért javasoltam én ezt a 

megbeszélést. Köszönöm/ 
 

Murvai Árpád elnök: !kkor, ha nincs több kérdés, hozzászólás, akkor az értékelésnek ezen a 

számokkal jelzett részén túl vagyunk, és lezárjuk/ Szöveges értékelésben a következőket 
mondom el, szintén kérem a véleményeket, kérdéseket, betoldásokat, kihagyásokat jelezzétek 
a szövegből/ ! sportközpont kezelésében lévő sportcsarnok problémái egyrészt nagyon régi 
keletűek, melyek tükrözik a megépítéskor alkalmazott, ma már nélkülözött technika és annak 
elavult technológiai színvonalát, másrészt a most súlyos gondot okozó problémák 
folyamatosan keletkeztek, elhárításukra nem történt, vagy csak ideiglenes jelleggel történt 
intézkedés és ráfordítás anyagi értelemben. Ha visszagondoltok az itt elhangzott panaszokra, 

kérésekre a sportegyesületek részéről, akkor világosan leszűrhető és világosan átjött, hogy 
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olyan problémákkal kell ma szembenézni, ami eddig lehetséges, hogy a szőnyeg alatt időzött 
és most, hogy a szőnyeget megpiszkáltuk, előmásztak a pókok, ez történt 2023 végén és ez 
tart most is, ezeket a hibákat én úgy gondolom, a Sportközpont jelenlegi ügyvezetése és a 
január 11-i beszélgetés, meghallgatás felszínre hozta és ezek szerint kell most eljárni, illetve 
lehetőleg anyagi forrásokat szerezni a felmerülő gondok, hibák elhárítására/ Van-e ehhez a 

szövegrészhez kérdés, hozzászólás? Nem látok ilyet, köszönöm/ ! 2/ pontban igyekeztem a 
hallottak alapján a jelenlegi legsúlyosabb problémákat összegyűjteni/ 1/ a tető beázása és 
szigeteletlensége/ 2/ a tető és oldalsó ablakok szigetelésének megerősítése, javítása vagy az 
ablakok szükséges cseréje/ 3 az oldaltervek és a fő küzdőtér felfűtése, mint probléma, a 
minimum elvárható hőmérséklet 16-18 Celsius-fok/ 4/ a fűtőtestek megjavítása cseréje. Én a 

jegyzőkönyv még nem hitelesített példánya alapján ezeket a besorolásokat tudtam megejteni, 
kérem, hogy véleményezzétek! Rendben vagyunk! Köszönöm, nem látok hozzászólást, 
kérdést/ 3-as pontban az összefoglalásomban a következőt írtam le/ ! folyamatos elhárítást, 
karbantartást igénylő feladatok. a világításban felmerülő problémák kezelése, öltözői folyosói 
világító lámpatestek, vezetékek, kapcsolótáblák javítása, dugaljak cseréje, tisztasági festése, 
megindítása, mosdók felszerelésének korszerűsítése. A javítások folyamatát, annak 

megvalósítási sorrendjét az ügyvezető elmondása alapján javasoljuk megvalósítani/ Ebben a 

pontban a mindennap szembejövő és a részvevők nagy részének megemlítése során felmerült 
dolgokról van szó, úgy gondolom, hogy ezek a mindennapi problémák/ Erre a mindennapi 
javításra feltétlen koncentrálnunk kell és gondolom, hogy az ügyvezető sorrendiséget és 
időszerűséget fog fölállítani, kérek mindenkit, hogy tegye közzé, ha van kérdése, hozzászólása, 
ehhez a ponthoz. !míg gondolkodtok, én kérdésként teszem fel, hogy a mosdó felszerelésének 
korszerűsítése mellé tűzzük-e be, hogy a vízelvezető rendszer javítása, csapadék- és 
szennyvízelvezetés megoldása/ Mehet ez ide? Köszönöm, igyekeztem rögzíteni/ 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Folytatnám akkor az elemzéshez a véleményemet. Beszéltük 
ugye, hogy ez az atlétika pálya akkor ez egy nagyobb falat, de akkor az illetékeseknek fel kell 
venni az NSÜ-vel a kapcsolatot/ ! küzdősportok, igen 2-2 küzdősport, ami aktívabb és nagyobb 
létszámmal bír, azaz az ökölvívás és a taekwando, azt hiszem, ők azok/ Mindkettő már elég 
régóta említette a problémát, hogy nincsen fix helyük fölállítani a tatamit és az állandó 
pakolgatás is az eszköznek a rovására mehet, jobban használódik, jobban károsodik/ ! ringet 
fölállítani az úgyszintén nem annyira egyszerű és mozgatni sem, úgyhogy az a javaslatom 
lenne, hogy fel kellene venni a vagyonkezelővel a kapcsolatot, megkérdezni, hogy ezekben 

tud-e segíteni, van-e olyan ingatlan, amit mondjuk nem tudnak gyorsan értékesíteni vagy nem 
nagyon a nagy tér miatt, hiszen mindegyiknek nagy tér kell, tehát egybefüggő nagy 
négyzetméter, hogy van-e olyan az önkormányzat, illetve vagyonkezelő tulajdonába lévő 

ingatlan, vagy olyan helyiség, ami esetleg alkalmas lehet és akkor az most jelen pillanatban 
mennyire alkalmas, illetve milyen beruházással lehetne azt alkalmassá tenni, talán az a 
stabilabb megoldás, tehát ennek a 2 küzdősportnak a Sportcsarnokon kívül adni valami 
helyett, hogyha lehet biztosítani, és mivel, hogy ők is mindig ilyen itt is kapunk, ott is kapunk, 

akkor, hogyha nem foglalt, akkor tudunk bérelni, tehát az valóban eléggé kellemetlen, ezáltal 
a jelzett raktározási, illetve a szertár részét is meg kellene oldani/ Illetve nincs eléggé bővítve, 
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azt is meg kell nézni, hogy milyen formában vagy mekkora beruházással, merre fele lehetne 

bővíteni, érdemes-e belefogni ebbe, amúgy szerintem a megoldás egy új sportcsarnok lenne 
és akkor minden megoldódhatna, az új energia felhasználási lehetőségek, illetve maga a 
térkihasználás szempontjából is. Erre már régóta több nekirugaszkodás volt, hiszen volt 
nekünk erre egy kidolgozott javaslatunk, az valahol elakadt, remélhetőleg lesz majd lehetőség 
akár államilag vagy akár pályázatilag, hogy efelé is elmenni, itt pedig tulajdonképpen ez lenne 
talán a hosszabb időre megoldás, hogyha ilyen lehetőséget tudnánk biztosítani, és akkor a 

többi egyesületnek is kellemesebb lenne, hogyha azokat a helyiségeket, amik eddig nem 
voltak nekik a legmegfelelőbbek, amik kiszolgálják főleg a gyerekek szempontjából, ahogy 

hallhattuk, a teniszesek is azzal szenvednek, hogy ott nem a legmegfelelőbb a gyerekeknek a 
lehetőség az edzésre, úgyhogy szerintem ebben az irányban kellene elmenni, ez lenne a 

javaslatom, köszönöm szépen/ 
 

Murvai Árpád elnök: Van-e más? Nem akarok pesszimista hangulatot kelteni, hogy itt a jelen 

fájó problémáiról beszélünk, amit összegyűjtöttünk ugyanebben a terembe és úgy gondolom, 
hogy ez a jövő felvetésében lehet biztató, de már a jelenben is megoldás kell/ A futófolyosóval 
kapcsolatban lehet, hogy egy komplett beruházásról sok minden az atlétikai szakosztály felé 
megoldható lenne, hál istennek/ !z időtényező az nagyon hosszú, szerintem egyszer már 
próbálkoztak itt futófolyosó létesítésével, és úgy, ahogy volt, az a projekt beomlott, mert az 

energia felhasználása nagyon magas volt/ Emellett azt mondanám, hogy próbáljuk meg minél 
inkább testközelből megoldani azoknak a sportágaknak, bérlőknek a gondját rugalmasan, akik 
jelenleg is lakják ezt az intézményt. Van-e kérdés? Hozzászólás? !ttila ugye ez nem az az NSÜ 
pályázat, ami, ami tavaly év vége előtt elkészült, tehát az egy másik pályázat lesz? Köszönöm  
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót, !ttilát kérdezném, hogy van-e valami 

változás, illetve, hogy hogyan sikerült az UFC-vel a pálya átadás, illetve a karbantartás 
működőképes-e vagy esetleg jobban tudják-e ezt megoldania az UFC-sek vagy van ott esetleg 

olyan probléma, amit még nem sikerült tisztázni, tehát, hogy mennyire van egyenesbe ez a 
megállapodás, egyezség vagy éppen az elmúlt problémák kezelése? Köszönöm/ 
 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Hát valami történt, de nem került lezárásra még mindig, ez a 

történet, ez a sztori. Én úgy gondolom, hogy le kéne ülni velük és kéne egy újabb kört 
egyeztetni, mert ők is próbálnak kicsúszni az ölelésből, tehát az a javaslatom, hogy le kéne ülni 
velük egyeztetni/ 
  

Horváth Ferenc bizottsági tag: Most mosolygunk ezen a dolgon, de engem nagyon érdekelne, 
hogy miért nem működik ez a dolog, mert ugye, jönnek a problémák, itt múltkor is a 
megbeszélésen, azt azért nekünk is be kellene látni, hogy szó volt róla, hogy igen, megkapják 
működésre a pályákat, meg mindent átadunk, de én mindenképpen azt kértem, akkor is, most 

is ezt mondom, hogy a fokozatosság kellett volna ebbe az egész dologba, hiszen belöktük őket 
most az egész történetbe, persze, hogy vergődnek, ebből van az a probléma is, hogy nem 
engedik be a WC-be az ott jövő-menő sportolókat, hiszen hogyha ő nekik kell azt takarítani és 
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állni a költségeit, akkor teljesen érthető, hogy nem nagyon szeretnék, ha ott más összekenné 
az épületüket. Nem egy egyszerű történet, engem nagyon érdekelne, hogy miért nem 
működik, mi a baj. 
  

Bay Attila ügyvezető igazgató: Hát alapvetően ott kezdődik a baj, hogy született egyszer egy 
szerződés, amiben az UFC azt vállalta, hogy T!O-ból megvalósítja ezt a beruházást, majd 
átadja Szekszárd városának és onnantól kezdve Szekszárd város tartja fönn. Ebből ugye nem 
valósult meg semmi, kezdjük el ott, hogy ugye ő nekik ahhoz, hogy átadják, ki kellett volna 

fizetni az áfát. Az áfát elköltötték, na úgy hallom, most megint van ilyen problémájuk, de 
mindegy, ez nem az én ügyem, hozzáteszem, hogy nem igaz az, hogy a nyakukba zúdítottuk, 

mert az áramot még mindig mi fizetjük/ 
 

Horváth Ferenc bizottsági tag: Nem szeretnék ezzel most külön vitát, akkor én még 
szomorúbb vagyok, ha ez így van, hiszen valóban én tudom, hiszen itt tudjuk ezt az egész áfa 
történetet, de 70-et összevetve, 70/000/000 forintról van szó, ha jól tudom, ugye most már 
kevesebb vagy valami ott volt, de nem is ez a dolog lényege, jelentős összeg, ez a fogalmazás 
ez jó, amit odatettünk nekik, hogy ezt igen, de ebbe a város legalább ugyanolyan felelős, 

elnézést, hogy ezt mondom, hiszen ezt, amikor megtörtént a beruházás, egyébként az előírás 
nem akarok jogászkodni, de előírja, hogy kellett volna ezt/ Na most azért, mert valakik hibáztak 
ebbe a történetbe, és tényleg nem mentesítem őket, mert azt meg kell oldani, de azt nem 
várhatjuk el, hogy most puff és kifizetjük az áfát puff, azért, mert valaki, valahol hibázott. Én 

úgy gondolom, hogy ezt a fokozatosságot ezt értem arra is, hogy a városnak is kellett volna az 
akkori illetékes valakiknek és nem mondok nevet, mert tudom, hogy ki, de nem mondom, hogy 

figyelj, ezt csak úgy tudjuk megoldani, hogy ha ti ezt rendezitek és vissza adjátok a városnak, 
vagyis fordítva bocsánat, de hadd fejezzem be, meg ezzel nemhogy segítettük volna az UFC-t, 

hanem még tovább gerjeszttettük ezt a problémát és az is igaz, hogy oké, ők ezt kérték, 

ragaszkodtak, hogy ők, de nem ezekkel a feltételekkel, én úgy gondolom, hogy egy picit el is 
mondtam egyébként az elnök úrnak, hogy egy kicsit beleugrottak ebbe, hogy majd milyen jó 
lesz, ha ők ezt fogják csinálni, de eljött ez a rengeteg sok probléma, amivel most nagyon-

nagyon nehezen tudnak megbirkózni és ennek ellenére a város, hogyha ezt oda akarta ezt az 
egész dolgot és nem adja vissza az ingatlant, akkor felteszem én a kérdést, hogy mi milyen 

alapon adtunk nekik még támogatást. Mert most arra hivatkozunk, hogy tartozik valaki a 

városnak, akkor azt nem támogatjuk, oké, de ott tartozott, mert nem adta vissza és nem 
számolt el egy jelentős összeggel, ennek ellenére mi minden évben adtuk a támogatást a 
klubnak/ Tehát én úgy gondolom, hogy most egy jó nagy vízbe belerántottuk ezt az egészet, 

nem mi, nem mi, csak most megint nem akarok jobban belemenni, most megint mi itt 

küszködünk, meg az UFC, holott ezt egy tollvonással le kellene rendezni. Tudom, hogy pénzről 
van szó, nem egyszerű, csak megint itt elkezdjük kenni az egész történetet és nem tud vele mit 
kezdeni az UFC/ Nincs rendezve, holott én úgy gondolom, egy jó hozzáállással meg lehetne 

vagy egy olyan megállapítással, hogy segítenénk nekik, ezt a problémát oldani/ Én múltkor is 
elmondtam itt, hogy én értem, sajnos nagyon igaza volt az elnök úrnak, hogy alpári módra 
sikeredett ez, már a végén a wc-papíron vitatkoztunk/ Hát érthető, hogy ha ő fizet a 
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takarításért, akkor nem enged oda be senkit, én ezt megértem és én azt kérném, itt a 
bizottságtól, meg nem tudom, hogy ott is valami olyan tárgyalás kellene, én ennek a híve 
vagyok, hogy hogyan tudjuk valahogy megoldani, ezt nem tudja ezt a nagy összeget lekezelni, 
én legalábbis így gondolom, köszönöm/ 
 

Murvai Árpád elnök: Faragó Zsolt úr! 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót/ Ferencet csak azzal kiegészítem, hogy 

nem nem engedték be, csak mivel, hogy az ő költségükbe került nem keresték meg, illetve 
megkereste a Scherer Tamás, csak, mint ahogy hallhattuk, jöttek az ünnepek, nem edzettek, 

még nem fejezték be azt a tárgyalást, nem egyeztek meg még arról, hogy most hogyan 

használják az öltözőt, merthogy eddig ingyen kapták mind a ketten, most viszont az egyik fizeti 

vagy állja a költségeket is, ezért meg kell egyezniük, hogy ők mennyit vállalnak, milyen 

részarányban, meg, hogy az öltözőre milyen igényük van/ Itt egyedül a versenyeken lesz 

probléma, az atlétika versenyen, ha mondjuk ütközés van, és mondjuk egyszerre van az UFC-

nek tornája, meg egyszerre van mondjuk az atlétikának, akkor tényleg nem tudom, hogy elég-

e az öltözőkapacitás. Napközben és edzések közben, szezonban szerintem meg fogják tudni 
oldani, ha tényleg leülnek és a megkeresés most megtörténik/ ! másik dolog azt gondolom, 
hogy valóban időszerű lesz az UFC-vel leülni, meg kellene kérdezni, hogy hogyan áll ez az áfás 
dolog, milyen megoldás látnak, hogy most már viselik a terhet, hogy ezt tudják-e és hogyha 
ezt tudják viselni vagy milyen módon tudják viselni, hogy mi okoz problémát, és akkor lehet 

javaslatot tenni, vagy azzal a problémával megküzdeni, de nem tudok elmenni az mellett, hogy 
mint nagyon sok mindenben, Feri itt is van a kapcsolatod, és úgy tudom, hogy az MLSZ-el is 

van kapcsolatod, lehet, hogy lobbizni kéne vagy megtalálni azt, akinek van ráhatása, akinek 
van befolyása, vagy akit érdekel, hogy a szekszárdi futball hol tart. Nagyon kíváncsi lennék arra 
a mondatodra, hogy hogyan gondolod azt, hogy egy tollvonással el lehet rendezni, tehát hogy 
mi mondjuk, hogy 75/000/000 kifizet vagy úgy gondolod, hogy valaki, mondjuk akár a 
Labdarúgó Szövetség vagy bárki tudna nekünk segíteni, neki lehet hogy aprópénz, de itt azért 
tologatjuk egy ideje, az UFC még jelen esetben nem rendelkezik akkora bevétellel, hogy 
kifizesse, ezt tudjuk nagyon jól, és akkor ott még elnök úr kezdeményezése, az a TAO-ból 
épített 2 füves pálya, ami úgyszintén nincs befejezve, tehát nem zárták még le azt a TAO 

felhasználást, azt a szerződést, ott is meg kellene tudnunk majd tőlük, hogy hol tartanak és 
mikor zárják le ezt, köszönöm/  
 

Horváth Ferenc bizottsági tag: Köszönöm a szót, mivel megszólítottál, ha valaki, akkor ő 
nagyon jól tudja, hogy a T!O pénzek elszámolása hogy és milyen feltételekkel megy, semmi 

szín alatt nem egy több éve húzódó ún/ tartozásnak a lerendezésére nem alkalmas, ezt megint 
elkezdjük így tologatni, holott ezt egyértelmű, hogy a város és a klub közötti kapcsolatba 
kellett volna már régen rendezni. Én nagyon szívesen meghallgatnám majd az !drit, lehet, 

hogy ebben jobban képbe van/ Ez nem történt meg, de ez nem az UFC hibája, ha az enyém az 
ingatlan, én biztos megyek utána, hogy gyerekek számoljunk el és itt van egy probléma, hogy 
ez húzódik, nem tudom, de olyan 5-6 éve már biztos húzódik/ 8 és ha jól tudom a legutolsó 
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számú 31/000/000-nál voltam, ami most már nem tudom, hogy hol jár/ 70/ Még megyünk 
tovább, leülünk az UFC-vel, gyerekek nincs pénzetek, hogy adunk-e részletet, tehát valami 
megoldás kell, most az, hogy oda löktük, hogy addig nem, amíg nem fizet, nem tudja, most én 
értem, hogy miről van szó/ !z MLSZ erre ilyen formában nem alkalmas, köszönöm. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, azzal zárnám le ezt a UFC-t is felemlegető párbeszédet, hogy 

nélkülözhetetlen, hogy a közgyűlés által megbízott frakcióvezetők, bizottság vezetők leüljenek 
az UFC-vel. Nekem kellemes volt hallgatni mindezt, mert 3 gondolat jutott eszembe, az egyik 

Szabó Magdának a hallhatatlan regénye, annak a címe, hogy Régimódi történet, a másik a fel 
feldobott Ady-tól, mert jelen pillanatban ezzel vagyunk, a 3.-at inkább nem idézem/ Nem a mi 
asztalunk gyerekek, 6-7 évre visszamenő gond van! Amikor kértem a pénzügyi osztályunk 
akkori vezetőit, !nnát, aki mindenben készséges és ilyen szakember volt így csinált a kezevél, 
de ezt le kell zárni/ Köszönöm/ 
 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Most azt azért hozzá kell tennem, hogy amikor megkaptam a 
megbízásomat, én azzal kezdtem, hogy leültem az elnök úrral, én elmondtam neki ezeket a 
dolgokat, hogy valahogy rendbe kéne tenni, ő azt mondta, hogy ők nem tartoznak senkinek, 

hagyjam őket békén/ 
 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens: Körülbelül olyan 7 évvel ezelőtti történet ez vagy 
8 évvel ezelőtti, és ha jól emlékszem, bizottsági ülésen az !ttila el is mondta, hogy ugye a 
pályázat lezárása nem is történt meg olyanformán ugye, hogy az épület nem került átadásra 
az önkormányzat felé, tehát az UFC-nek nincs N!V tartozása, hiszen nem történt meg az 
átadás, ezért tudott ő más forrásból pályázni, vagy akár az önkormányzat fele is és 
természetesen akkor annak idején egy szóbeli megállapodás volt, hogy aztán az írásba 
foglaltatott-e, mert én utána már nem voltam itt a hivatalban, de a sportcsarnok és az UFC 
között volt egy olyan megállapodás, nem tudom, !ttila erről hallottál-e vagy tudsz-e, hogy 

ugye azok a gépek, amiket az UFC megvásárol T!O pénzből, fűnyíró hókotró stb/ hogy ezeket 
a sportcsarnok bérli úgymond az UFC-től és akkor az ott felgyülemlett összeget majd bele 
forgatják ebbe az adóba, amikor majd visszaadja az UFC az épületet, hogy ez ott akkor hogy 
rekedt meg vagy megvalósult vagy nem valósult, én ezt nem tudom, mert akkor én már nem 

követtem, de az az egy biztos, hogyha most ez megtörténik az átadás, akkor viszont keletkezik 
ez a több millió, amibe az UFC nagy valószínűséggel belerokkan, tehát nem fogja tudni kifizetni 
és az az út, amit az !ttila elindított, szerintem az is járható, de ott is akkor meg kell állapodni, 
hogy a Sportcsarnok vagyis Sportközpont milyen bérleti díjat fizet az UFC-nek mondjuk az 

öltöző használatért !tlétika Szakosztály szempontjából, de a probléma akkor is adott/ 
 

Murvai Árpád elnök. Köszönöm, mind a 4-en úgy ülünk itt, hogy nekünk ez időszámításunk 
előtt volt, tehát semmiféle képviselői megbízatásunk nem volt még 8 évvel ezelőtt, tehát ez 
nekünk történelem/ Kettő, én úgy gondolom, hogy eleget hallotta a fülünk már azt, hogy 
szóbeli megállapodás 6/000/000 forintról, meg kifestjük a kistermet, meg szóbeli 
megállapodás/ Szó általában elszáll, tehát nincs nyoma, írásban, tehát ez túlnő rajtunk biztos. 
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Köszönöm, van-e még ehhez megjegyzés? Ötödik pont a támogatásokról. A támogatásokról 
elmondottak alapján megállapítható, hogy a folyamatosan működő egyesületek, 
szakosztályok számára nagy segítséget jelentett a várostól az OKSI keretéből kapott pénzbeli 
támogatás, amelyre szükségük lesz a jövőben is, ha lehet még nagyobb összegben. Az 

ingyenesség ezen a téren elképzelhetetlenség és kivételezettséget jelentene. A 

Sportközponton belül működő szakosztályok a helyzetüket tekintve ugyanazt fogják élvezni, 
mint eddig. Van-e ehhez hozzászólás? 

 

Horváth Ferenc bizottsági tag: Na most itt csomó ellentmondást látok ismét ugyanúgy, mint 
korábban, hogy ha azt mondjuk, hogy ugyanúgy használja, mint eddig, akkor nem értem, mi a 

probléma, akkor megvannak, akik ingyen használják, megvannak, akik nem. 

 

Murvai Árpád elnök: A Sportközponton belül működő szakosztályok/ Van-e más hozzászólás? 
Nem látok/ Mindennek ismeretében én ezt a határozati javaslatot írtam meg éjszaka, ezzel az 

OKSI felkéri Szekszárd Megyei Jogú Város közgyűlését, hogy az összegzésünk alapján a 
fentieket vegye napirendjére és tárgyalja meg/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 

igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

2/2024; (I;23;) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft; létesítményeinek használatával kapcsolatos 
javaslatról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Közgyűlés 1/2024/ (I/4/) számú határozatában foglalt felkérésre tekintettel 
 

1. megállapítja, hogy a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft/ (a 
továbbiakban. Társaság) kezelésében lévő sportcsarnok problémai nagyon régi 
keletűek, melyek tükrözik a megépítésekor alkalmazott, ma már nélkülözhetetlen 
technika, technológiai színvonalat/  ! súlyos problémák folyamatosan keletkeztek, 
elhárításukra nem történt, vagy csak ideiglenes jelleggel történt intézkedés és 
ráfordítás anyagi értelemben- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

2. megállapítja, hogy jelenleg a legsúlyosabb problémák a következők. 
- ! tető beázása és szigeteletlensége- 
- !z oldalsó ablakok szigetelése (megerősítése, vagy az ablakok cseréje szükséges)- 
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- Az oldaltermek és a fő kűzdőtér fűtése (a minimum elvárható hőmérsékletekig, 16-18 

C fok való felfűtés szükséges/)- 
- Fűtőtestek (megjavítása, cseréje szükséges)/ 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

3. megállapítja, hogy a folyamatos elhárítást, karbantartást igénylő feladatok a 
következők. 

- Világításban felmerülő problémák kezelése/ (Öltözői, folyosói világító lámpatestek, 
vezetékek, kapcsolótábla javítása szükséges)- 

- Dugaljak cseréje, tisztasági festés megindítása- 
- Mosdók felszerelésének korszerűsítése- 
- Víz- és szennyvíz elvezetésének javítása- 

(! javítások folyamatát, annak megvalósítási sorrendjét az ügyvezető javaslata alapján 
javasolja a Bizottság megvalósítani/) 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

4. a Sportcsarnok használatával kapcsolatban az alábbi megállapításokat és javaslatokat 
teszi: 

- a Társaság szakosztályai továbbra is kapják meg azokat a helységeket és pályákat, 
amelyeket eddig is használtak- 

- a küzdősportok nagy gondja, hogy nincs állandó, mindannyiuk által használható terem, 
ahol a megfelelő szőnyeg, tatamé boritás állandó lenne, illetve tárolása is megoldható 
volna speciális eszközeikkel együtt- 

- a csarnokban lévő tárolóhelységek korszerűtlenek már, nem felelnek meg a bérlő 
sportágak eszközeinek tárolására- 

- az atlétikai pálya mellé – beruházás szintjén- nem került sor öltöző, szertár, stb 
megépítésére, ami hátrányt jelent edzések, versenyek (Magyar Bajnokságok, 
korosztályos bajnokságok, régiós versenyek, diákolimpiai versenyek) lebonyolításában-  

- Az UFC-vel együtt történő öltözőhasználat – az elhangzottak szerint- súrlódásokkal jár/ 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

5. a támogatásokkal kapcsolatban megállapítja, hogy a folyamatosan működő 
egyesületek, szakosztályok számára nagy segítséget jelent a várostól, a bizottság 
keretéből kapott pénzbeli támogatás, amelyre szükségük lesz a jövőben is, ha lehet 
nagyobb összegszerűségben/ 
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Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

6. javasolja, hogy az ingyenesség ne képezzen kivételezettséget, valamint, hogy a 
Társaságon belül működő szakosztályok helyzete ezen a téren ne változzon- 

 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

7. felkéri a közgyűlést, hogy az 1-6.) pontban foglalt összegzés alapján a javaslatot vegye 
napirendjére és tárgyalja meg/ 
 

Határidő: 2024; február 1; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

Murvai Árpád elnök: Én a következőt szeretném határozati javaslatban megvitatni és 
elfogadtatni Veletek, hogy az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság dönt arról, hogy felkéri a 
távhő és a sportközpont igazgatóját, hogy készítsen el egy, a Sportközpont korszerűsítésével 
kapcsolatos pályázatokhoz kapcsolódó vagy ahhoz szükséges műszaki koncepciót és ár 
becslést, ha szükséges, annak alátámasztására kérjen be indikatív ajánlatot és terjessze az 
illetékes bizottság elé. Határidő 2024/február 1/, felelősnek felkérjük Bay !ttila és Csukle Tibor 
urakat.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 

igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

3/2024; (I;23;) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft; létesítményeinek használatával kapcsolatos 

felkérésről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendeletének 1/ melléklet 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 7/3/ pontjában foglaltak alapján felkéri a Szekszárd i 

Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft/ ügyvezető igazgatóját és a Szekszárdi Távhőszolgáltató 
Nonprofit Kft/ ügyvezető igazgatóját, hogy a sportcsarnok korszerűsítésére vonatkozó 
pályázathoz kapcsolódó műszaki koncepciót és ár becslést készítse el, ha szükséges, kérjen be 
indikatív árajánlatokat ennek alátámasztására, és azt terjessze az illetékes bizottság elé/ 
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Határidő: 2024; február 1; 
Felelős:  Bay !ttila ügyvezető igazgató 

  Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

Murvai Árpád elnök: Másik határozati javaslatom is lenne. Határozati javaslat a 2024/ február 
1. napi Közgyűlés 18-as napirend, 21-es számú előterjesztéséhez. Az Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság megerősíti a GVB a PB és saját, azaz az OKSI döntését a KSC tartozásának 
konszolidálására/ Tekintettel arra, hogy a döntés nem volt ez idáig végrehajtható, mert az 
egyesület és a sportközpont közötti szerződés még nem került aláírásra, ezért javasoljuk, hogy 
a 2024-es költségvetés tárgyalásánál ezt figyelembe vegye a Közgyűlés. Az OKSI dönt arról, 
hogy a Sportközpont Kft/ számára a KSC általi 15/000/000 forintos veszteség megtérítését 
javasolja a közgyűlésnek a 2024. évi költségvetés terhére és felkéri a Gazdasági Igazgatóságot, 
hogy ennek a leghatékonyabb, legköltséghatékonyabb és mindkét fél számára elfogadható 
módját dolgozza ki és a költségvetés tárgyalásával együtt terjessze azt a közgyűlés elé, 

határidő 2024/ február 1/, felelős jegyző asszony/ !rra kérjük a közgyűlésünket, hogy a GVB, 
PB, OKSI határozat szellemében a KSC által vitatott, még el nem ismert, szerződésben el nem 
ismert összeget, 15 milliós összeget a sportközpont számlájára utaljuk át, ezáltal nincs tovább/ 
Reméljük, hogy lesz szerződéskötés, abban a határozatban ez volt, a szerződéskötés, a szám 
megállapítása, és utána konszolidálás, reméljük, hogy sor kerül a szerződéskötésre és akkor 
már nem cselekedtünk rosszat. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 

igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

4/2024; (I;23;) határozata 

a T!RR KSC Szekszárddal kapcsolatos korábbi döntésről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  

 

1. a Közgyűlés 315/2023. (IX.28.) számú határozatában kapott felhatalmazás alapján 

megerősíti a 96/2023. (X.12.) számú, együttes bizottsági ülésen hozott határozatát a 
T!RR KSC Szekszárd tartozásának konszolidálása tárgyában- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

2. tekintettel arra, hogy a korábbi döntés nem volt végrehajtható, mert a T!RR KSC 
Szekszárd (a továbbiakban. Egyesület) és a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú 
Nonprofit Kft/ (a továbbiakban. Társaság) között nem jött létre a szükséges 
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megállapodás, a bizottság javasolja a közgyűlésnek, hogy a 2024/ évi költségvetés 
tárgyalásánál vegye ezt figyelembe- 
 

Határidő: 2024; február 1; 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

3. javasolja a közgyűlésnek, hogy Egyesület által felhalmozott 15 millió forintos tartozás 
a Társaság részére a 2024/ évi költségvetési rendelet terhére kerüljön megfizetésre, 
egyúttal felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy ennek 
legköltséghatékonyabb módját dolgozza ki, és a költségvetés tárgyalásával együtt 
terjessze a Közgyűlés elé/ 

 

Határidő: 2024; február 1; 
Felelős:  dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

2. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Murvai Árpád elnök: A 2. napirendi pont az Egyebek/ Következők miatt kértem ezt a napirendi 
pontot. Egyrészt, ha valaki hozott ide olyan elképzelést a bizottság elé vagy javaslatot, akkor 

elmondhassa, a másik, hogy szeretnélek megkérni Benneteket, hogy a számunkra kötelező 
jellegű munkaterv összeállításán gondolkozzatok/ Tisztelettel kérek mindenkit, hogy ebbe a 
munkatervbe és cselekvési tervbe gondolja bele, hogy miként férne be a következő három 
nagyobbnak mondott rendezvény/ !z egyik egy vívó régiós bajnoki forduló megrendezése/ A 

másik egy taekwondo bemutató jellegű verseny/ ! harmadik pedig a legrázósabb, Feri most 

kérjük a segítségedet majd, az ökölvívó U12-es magyar bajnokság döntője/ Ez a három nagy 
rendezvényünk van eddig, ezt szeretném, ha mindenki kicsit fejben már elindítaná magában 

és februárban a tényleges tennivalókat megtegyük/ Szeretnélek megkérni benneteket, hogy 
erősítsetek meg abban az elképzelésünkben, amit én a költségvetés felé már jeleztem, csak 

állítólag kukába került, hogy az egyéni sportágak közül kiemelt szándékaink szerint kiemelten 
támogatandó Kajak-Kenu Szakosztály a 2024. évi költségvetés terhére kétszer 3 milliós 
támogatásban részesüljön/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 

igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi határozatot hozta:  
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

5/2024; (I;23;) határozata 

a Kajak-Kenu Sportegyesület támogatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendeletének 1/ melléklet 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 2/3 és 4/4 pontjában foglaltak alapján javasolja a 
Közgyűlésnek, hogy a 2024/ évi költségvetési rendeletben a Kajak-Kenu Sportegyesület részére 
külön előirányzaton kétszer három millió forint kerüljön elkülönítésre. 

 

Határidő: 2024; február 1; 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

Horváth Ferenc bizottsági tag: !nnyit szeretnék bejelenteni, hogy az Ökölvívó Szövetségnél 
ebben az évben egy új, háromfős ügyvezető társaság viszi a szövetséget, személyes jó 
barátaim, és szeretném, hogyha meghívnánk őket sportdiplomáciai szempontból/ 
 

Murvai Árpád elnök: Természetes és köszönjük/ Nekem van egy nagyon kötelező tisztem, 
hogy felkérjem Faragó Zsolt elnökhelyettes urat, hogy Mácsik Henrietta távolléte miatt majd 
a jegyzőkönyvet hitelesítse/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a jegyzőkönyvhitelesítő személy megválasztására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egy tartózkodás mellett elfogadott. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! Közgyűlés meghívója kiküldésre került/ Lennének 
olyan előterjesztések, amelyeket a bizottságnak véleményeznie kellene, így jövő héten kellene 
tartani még egy bizottsági ülést/ 
 

Murvai Árpád elnök: Ha a kedd 13 óra 30 perc megfelel mindenkinek, akkor ezt az időpontot 
javasolnám/ Köszönöm szépen mindenkinek a részvételt a mai ülésen/ 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a bizottság 2024; január 23. napi 

nyilvános ülését 15 óra 9 perckor berekeszti. 

 

K.m.f. 

 

 

Faragó Zsolt 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Készítette: 
             dr; Holczer Mónika,  Biró Zsófia és Sudár Dávid 

                          igazgatóságvezető             adminisztrátorok 

 

Murvai Árpád 

elnök 

 

Ellenjegyezte: 

           dr. Zsikó-Gál Klaudia 

           jegyző 


